
Verzonden: woensdag 25 september 2024 08:28 

Aan: 
“school bekveld" 

“behoudschoolbekveld@gmail. 

com>; 

" 

EN No 
oronckhorst.n=; (@bronckhorst.nl> (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Re: School Bekveld 

Dag (geanonimiseerd)

Wij 
hebben intern 

overleg gehad 
en bereiden 

op 
dit moment een notitie voor 

richting 
wethouder 

Pelgrom 
en Blauw 

om een 

besluit/standpunt 

in 
te nemen over deze 

aanvraag. 

Prima om met 
elkaar 

om 
tafel 

te 

gaan 
om wat 

zaken uit 
te 

wisselen, 
maar 

dan wel 
na 14 

oktober zodat 
wij 

met 
de 

wethouder 
en 

college 

tot een 

goed afgewogen 
besluit kunnen komen. 

Ik 
denk dat het 

goed 
is dat 

en ik 
dan worden 

uitgenodigd 

voor 
het 

overleg 

na 14 
okt. (geanonimiseerd)

Op 
basis hiervan kunnen we 

kijken 
hoe we 

omgaan 
met de bestaande 

aanvraag 
vanuit Leefbaarheid & 

Sport. 

Groeten 

Met 
vriendelijke groet, 

cluster 
Zorgen 

en leren 

gemeente 

Bronckhorst 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 
75 02 50 

7255 KA 

Hengelo (Gld) W 
www.bronckhorst.nl 

Postbus 200 

7255 ZJ 

Hengelo (Gld) 

Van: school bekveld 
<behoudschoolbekveld@gmail.com> 

Verzonden: 
Monday, 

ple, 

23, 
2024 3:41:39 PM 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)
Aan: 

@bronckhorst.nl=; EN 

< 

@bronckhorst.nl=; HEE (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

< 

@bronckhorst.nl> 

Onderwerp: 
Re: School Bekveld 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Beste 
mr. (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

n en 

kreeg 
ik 

nog geen 
reactie 

op mijn 
voorstel om even 

bij 
elkaar te 

gaan 
zitten om 

informatie uit te wisselen over de 
Dorpendeal. 

vernam 
ik dat er 

gekeken 
wordt naar de 

Dorpendeal 
en van de 

provincie 
hoorden 

wij 
dat de voorwaarden 

zijn 
veranderd. Onze adviseur van 

de LeefbaarheidsAlliantie is 
expert op 

dit terrein en wil 
jullie bijpraten 

over de 

opties. 
Die 

zijn 
voor Bronckhorst zeker 

gunstig 
te 

noemen, 
immers, als het 

schoolgebouw 
zou worden 

overgedaan 
dan hoeft er 

geen beroep 
te worden 

gedaan op 
het 

Leefbaarheidsbuget 
waardoor meer 

initiatieven kunnen 
'meedingen'. 

Omdat we voor de school wel hebben 
meegedaan -op aandringen 

van wethouder 
Pelgrom- 

met het 
Leefbaarheidstraject 

en ook een 

subsidie-aanvraag 
hebben 

gedaan, 
is 

het misschien 
belangrijk 

te 

kijken 
of er 

mogelijkheden zijn 
om het anders te doen. 

NN 
begreep 

ik dat een 

bestuurlijk overleg 
met de wethouder wordt voorbereid, mijn 

voorstel is een initiatief om 

informatie te delen maar ook om te 

kijken 
hoe we naar de raad 

omgaan 

met het feit dat we een 

aanvraag 
hebben 

gedaan 
maar dat 

eigenlijk 
niet hoeft. Immers, de 

provincie 
zal een 

bijdrage 
doen als 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



de 
gemeente 

co-financiert middels een 

(taxatie-?)waarde 
van het 

pand. 

Het eerste datumvoorstel in de 
Datumprikker 

is 26 

september 
om 

10 

uur, 
dat is aanstaande 

donderdag. 

Vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


